



AUCKLAND GRAMMAR SCHOOL
Founded 1869

THE FUTURE STARTS NOW

Auckland Grammar encourages you to develop both academic and sporting talents.

奥克兰文法学校鼓励学生发展学术和体育才能

Student Story: Bruce Ng from Hong Kong

Bruce is very happy studying at Auckland Grammar School. He was inspired to study in New Zealand by his sister who frequently travels overseas. He chose Auckland Grammar because of the large school campus with plenty of space for classrooms and sports facilities and fields.

Bruce is an avid fencer and saw there was an opportunity in New Zealand to develop his fencing skills and reach his full potential in the sport under the supervision of his Auckland Grammar based ex-world champion coach. He is now the Top in New Zealand for the under 17 grade, and also within the Top 10 for the Open age group.

He has found the transition to New Zealand life relatively easy and values the cultural diversity in Auckland to make friends from different backgrounds. He is keen to stay in Auckland to pursue his university education.

Bruce's advice to you: Don't think it is easy in New Zealand. Continue to maintain high standards for yourself and listen to advice.

Bruce 很喜欢在奥克兰文法学校学习。他的姐姐常在国外旅游，她推荐 Bruce 到新西兰学习。他选择该学校的理由是，学校面积很大，拥有一应俱全的教学及体育运动设施。

Bruce 是一名优秀的击剑选手。他认为在奥克兰文法学校的专业教练（前世界冠军）的指导下，能够大大提高他的击剑技术及在大赛上取得好成绩。他

学生故事：吴正南(Bruce) 来自香港

在新西兰 17 岁以下的选手里是第一名，成年人的选手里排前十名。

他很快适应了新西兰的生活，并且很高兴认识了来自不同国家和文化背景的朋友们，更喜欢留在奥克兰上大学。



Bruce 的建议：不要认为这里的学习很简单。坚持给自己设定高目标，倾听老师们的建议。